

# 5/19 零時起暫停

## 未持有我國居留證之非本國籍人士入境 及暫停旅客來臺轉機

中央流行疫情指揮中心今日表示，鑒於國際及國內 COVID-19 疫情升溫，為維護國內防疫安全及確保國人健康，我國自 5/19 零時起（當地搭機時間）邊境嚴管措施如下：

1. 未持有我國有效居留證之非本國籍人士，暫停入境。緊急或人道考量等經專案許可者除外。
2. 暫停旅客來臺轉機。

上述措施至 6/18 止，將視疫情及執行狀況，適時滾動調整。



# Starting from 5/19 at 0:00

the entry of non-nationals who do not hold a residence permit in our country will be suspended from entering, and suspension of passengers' transit in Taiwan.

---

The Central Epidemic Command Center said on today (17), In view of the rising international and domestic COVID-19 epidemic, In order to maintain domestic epidemic prevention safety and ensure the health of Chinese people, Starting from 5/19 0:00 (local flight time),our country' s strict border control measures are as follows:

1. **Persons of non-nationality who do not hold a valid residence permit in our country, deferred entry.** Except for projects approved for emergency or humanitarian considerations.
2. **Suspension of Passengers' Transit in Taiwan.** The above measures will end up to 6/18, it will depend on the epidemic situation and implementation status, timely scroll adjustment.